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Gminy Mosina

W załączeniu przekazuję kserokopię wniosku radnego Łukasza Kasprowicza

w sprawie etatów w Straży Miejskiej.

Do wiadomości:

Pan
Łukasz Kasprowicz
Radny Rady Miejskiej
w Mosinie

Pani

Zofia



RADA MIEJS Rada Miejska
„ Mosinie

W MOSII Wpł. dnia 20 „12 .r.
NrsprawyłL3 %

PYTANIE/WNIOSKI RADNEGO

Imię i Nazwisko radnego: Łukasz Kasprowicz
W sprawie: etatów w straży miejskiej

W związku z planowanym zwiększeniem etatów straży miejskiej w roku 2013
zwracam się z wnioskiem o odstąpienie od tego zamiaru, a zaplanowane na ten cel
środki finansowe przeznaczyć na sfinansowanie dodatkowych etatów policji.

UZASADNIENIE

Rosnąca przestępczość na terenie gminy jak kradzieże napady i rozboje są bardzo
uciążliwe i niebezpieczne dla mieszkańców. Dodatkowe etaty powinny być
nastawione na patrolowanie miasta i gminy, szczególnie w nocy.
Straż Miejska, z całym szacunkiem do niej, w mojej ocenie „ nie może skutecznie
walczyć z przestępczością i dbać o bezpieczeństwo mieszkańców.

Mosina 20 luty 2013

RADNY RADY MIEJSKIEJ GMINY MOSINA

Łukasz Kasprowicz


